
Ringsted, den 15. september 2022  

  

Referat af skolebestyrelsesmøde 

Tirsdag den 20. september kl. 19.00-21.00  

Formøde for forældredelen kl. 18.30 

 

Afbud fra: Petra, Malene, Nurcan 

 

Kl.18.30-19.00  Formøde forældre 

Punktet vedrører:    

Indstilling:  Drøftelse. 

Referat:    

Punkt 1  Godkendelse af referat og dagsorden  

Punktet vedrører:  Godkendelse af dagsorden til dagens møde.  

Indstilling:  Godkendelse. 

Referat:  Godkendt 

Punkt 2  Den gode historie  

Punktet vedrører:  Den gode fortælling fra skolen. Alle byder ind.  

Indstilling:     

Referat:  Skolelederen bygger tårn i SFO’en. Super dejlig oplevelse. 

Kasper og Nicholas er rundt til forældremøder i distriktsbørnehaverne. Forældrene 

viser stor interesse for Valdemarskolen. 

3. årgang holder meget af alle de fantastiske aktiviteter, Opalen byder på. 

På et forældremøde blev Valdemarskolen nævnt som Danmarks bedste skole. 

Nicholas redder barn, som kravlede højt op i et træ. 

Johns skur er åbnet. 6. årgang hjælper John 

Punkt 3  Nyt fra elevrådet 

Punktet vedrører:  
 

Indstilling Orientering 

Referat:  Elevrådet har holdt et møde.  

Mette er formand, Monique næstformand og Hanna sekretær. 

Monique har sammen med Daniel lavet en plan over Panna banen. 

Punkt 4  Meddelelser fra ledelsen 

Punktet vedrører:  Medarbejderdag? Hvad gør vi? 

Kontaktforældremøde? Hvad gør vi? 

Indstilling:    

Referat:  5. årgang er med i teksperimentet. – natur/teknologi/matematik – der skal arbejdes 

med microbits. 

1. årgang er med i et dysleksiprojekt (tidlig opsporing af børn med 

ordblindevanskeligheder) under Københavns Universitet. 15 børn fra 1. årgang 

deltager. 

5. B er med i et pilotprojekt under SSP – SAMU hvor SSP kommer ud og er med til 

at sætte fokus på elever i risikoadfærd. 

MUGI forløbet er i fuld gang 

Teambuildings dag den 12/10 for lærere og pædagoger. Vi skal lave mad sammen 

på Cafe Ingeborg. 

Lisbeth begynder som lærer den 3/10. (tysk, task-force og 0. årgang) 

 



 

Økonomi: Vi er i gang med en større spare øvelse. Inden efterårsferien skal vi 

fremlægge en plan for, hvordan vi vil ”finde” besparelsen på 1,8 millioner.  

Vores underskud på skolen er på ca. 2,1 millioner. På SFO’en er der et overskud på 

ca. 1,3 millioner (ca. 90 børn flere end sidste år) 

 

Medarbejdernes dag den 5/10. Vi anerkender medarbejdere i både skole og SFO. 

Kontaktforældre tager ansvar for, at lærerne anerkendes. Skolebestyrelsen tager 

ansvar for Firkløveren og Opalen. 

 

Kontaktforældremøde den 25.10.  

Forslag til punkter: 

Hvad er en god SFO? Laver vi SFO for børn eller forældre? Børnenes perspektiv 

inddrages. 

Evaluering af arbejdsdagen? 

 

Louise skriver invitationen med dagsorden og sender den ud. 

Husk kontaktforældre folderen sendes med dagsordenen. 

 

Punkt 5  Evaluering af Spireforløb 

Punktet vedrører:  Ønsker fra sidste BS møde 

Indstilling:  Drøftelse og orientering 

Referat:  En oplevelse af, at spirerne ikke i år var afskærmet fra de øvrige børn. Spirebørnene 

holdt frikvarter sammen med alle de øvrige børn. Det har skabt utryghed for flere 

børn og forældre. Det var kaotisk at aflevere børn kl. 8.00, samtidig med at 

”morgenbørnene” skulle i skole. Sommerferiepasning på Dagmarskolen var en 

voldsom oplevelse for spirebørnene.  

Information til spireforældrene ok. 

Punkt 6  Arbejdsdagen den 28. september 

Punktet vedrører: Oversigt over antal af tilmeldte og arbejdsgrupper. 

Hvordan fordeler vi ansvar i bestyrelsen? 

Hvad gør vi med mad og drikke? 

Etc. 

Indstilling:    

Referat:   Ca. 70 forældre har meldt sig. Vi laver en overordnet liste over ALLE 

arbejdsopgaver, en plan for skole og Firkløveren og plan for Opalen. 

Ledelsen laver listen og overdrager den til skolebestyrelsen. 

Bestyrelsen laver invitation med overordnet liste over opgaver.  

Teammøde mandag kl. 16.30 

Punkt 7  Skolebestyrelsens årsplan 

Punktet vedrører:  Ledelsen kommer med en overordnet ramme til årsplan som bestyrelsen 

kvalificerer 

Indstilling:  Drøftelse og godkendelse 

Referat: Sendes ud til skolebestyrelsen. 

Punkt 8  Retningslinjer og drøftelse i den forbindelse 

Punktet vedrører:  Info om trafikpolitikken, samt en drøftelse af brugen af Smart Watch 

Indstilling:  

Referat Udsat til næste møde. 

Punkt 9 Eventuelt 

 Skolepatrulje på Bøllingsvej om eftermiddagen? 

  


